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A Alcarràs, essent les 12:00 hores del dia 08 de febrer de 2021 
 
Es reuneixen, prèvia convocatòria, a la Sala de Juntes de GRUP COOPERATIU FRUITS 
DE PONENT, S.C.C.L., en el domicili d’Alcarràs, Carretera Vallmanya km. 1, d’acord amb 
les mesures urgents extraordinàries per fer front a l’impacte econòmic i social del COVID-
19, els membres del Consell Rector convocats, amb els càrrecs i representació següents: 
 
PRESIDENT: Camp d’Alcarràs i Secció de Crèdit, S.C.C.L., representada per En Benjamí 
Ibars Vitores.  
 
SOTSPRESIDENT: Agrària Progressiva Benavent – Portella, S.C.C.L., representada per 
En Jaume Gené Roig.  
 
SECRETARI: Ramell, SCCL, representada per En Josep Castells Godia.  
 
VOCAL: Agrària Llobregós, SCCL, representada per na Maria Casoliva Zaldo.  
 
DIRECTOR GENERAL: En Josep Presseguer Gené.   
 
També assisteixen a la reunió, el sr. Josep Boix Balagué, la Sra. Montse Morillo i la 
Secretària de Direcció Maria Jesús Sisó.  
 
Ordre del dia: 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 
2. Secció Fruita. 

a. Informació negociacions Agroseguro. 
b. Frutaria. 

3. Secció Oli. 
a. Assumptes varis.  

4. Assumptes generals. 
a. Possibles resolucions contracte Global d’Explotació 
b. Informació Cooperativa Agrària Verge de Carrassumada i Secció de 

Crèdit, SCCL.  
c. Informació trasllat a les noves oficines.  

5. Assumptes varis. 
 
S’inicia la reunió quan són les 12:05 h. 
 

1. Lectura i aprovació si s’escau de l’acta anterior. 
En primer lloc, el secretari passa a fer lectura de l’acta del Consell Rector del passat 27 
de gener de 2022, quedant aprovada per unanimitat. 
 

2. Secció Fruita. 
a. Informació negociacions Agroseguro. 

S’incorpora a la reunió el Director Agronòmic Marc Nart. 
 

El Director General comenta que s’ha sol·licitat pressupostos a Banasegur, Central 
d’Assegurances (ACTEL) i Segresegur (Romia). 
 
El sr. Nart passa a presentar una comparativa de les diferents ofertes de les 
assegurances agràries “Agroseguro” per aquest 2022 comenta-ho àmpliament. 
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Hi ha moltes diferències entre la campanya passada i aquesta per l’efecte “bonus,  
malos”. Càlcul que hi podria haver una prima d’un 20 % per al Grup.  
Aquest any es facilitarà als socis la informació del històric de quilos d’Agroseguro dels 
últims anys.  

 
Desprès d’un breu debat s’acorda per unanimitat contractar les assegurances agràries 
de l’exercici 2022 a través de Banasegur.  
 
Contractació durant el mes de febrer.  
 
Tot seguit comenta en relació a l’assegurança de més preu els únics que ens han portat 
pressupost ha set Banasegur. 
Posa d’exemple augmentar un 10 % les pòlisses de tots els socis la prima podria ser 
d’uns 170.000 €, però sol ho fan per la pedra, com a molt podríem arribar a cobrar 
300.000 €.  
Desprès d’un breu debat s’acorda fer-ho comptar però en principi es descarta contractar-
ho.  
 
El Director General comenta que hi ha dues corredories de Banasegur, Allianç i Mapfre 
que s’han compromès a contar l’assegurança No fruit de cara a la propera campanya.  
 
Abandona la reunió el Director Agronòmic.  
 

b. Frutaria. 
El Director General informa de l’estat actual de les negociacions amb Frutaria. 
De moment no tenim resposta de la contraoferta feta per escrit. La comenta amb detall.  
Entre altres s’ha sol·licitat rebaixar les hectàrees de compromís de platerina.  
S’aniria a preservar el 50 % del Programa Operatiu per poder plantar altres tipus de 
productes. 
La idea seria tancar la negociació aquesta primavera. 
El Grup haurà de tenir plans quinquennals de plantació. Es important que els productors 
puguin fer un seguiment varietal.  
 
S’obre un llarg debat entre els membres del Consell Rector.  
 

c. Temes varis ametlla. 
Amb Ocean Almond es tancarà contracte a 3 anys, amb un compromís de portar-nos 
tots els quilos. Comenta els detalls de la proposta.  
 
Informa l’estat actual de les negociacions de les peces de formigó per fer les separacions 
a la central 3.  
 
Properament es canviarà la teulada de la Central 3 d’un magatzem i de la marquesina 
on abans hi havia el trombel.  
 
La Previsió de collita per la propera campanya estarà al voltant d’uns 8 milions de quilos.  
 

3. Secció Oli. 
a. Assumptes varis.  

El Director General informa de l’estat actual de la campanya d’oli. Es fa una valoració 
positiva del preu actual de l’oli.  
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S’han fet reunions informatives amb els socis productors d’Alcanó per fer la conversió a 
producció ecològica.  

 
4. Assumptes generals. 

a. Possibles resolucions Contracte Global d’Explotació. 
El Director General informa que el Departament d’Agricultura ha reduït a 47 punts el 
límit per atorgar favorablement els ajuts lligats al contracte Global d’Explotació. 
Aquest fet ha suposat que han quedat molts productors fora per manca de pressupost 
del Departament d’Agricultura.  
La gran majoria arriba a 25 punts.  
 
Caldria intentar reconstruir altres expedients, sobretot per activitat no Cooperativitzada. 
Des de Promoció Agrària es podria gestionar aquests nous expedients. 
 

b. Informació Cooperativa Agrària Verge de Carrassumada i Secció 
de Crèdit, SCCL.  

El President i el Director General es van reunir amb el Consell Rector de la Cooperativa 
de Torres. S’inclinen per una fusió amb Ramell. El seu Consell Rector ho té aprovat. 

 
Dimecres tornaran a tenir reunió amb l’advocat i representants de les dues Cooperatives.  
Durant la propera setmana sabrem si tira endavant la idea de fusió AVECA amb RAMELL.  
La Fusió suposaria més quilos de fruita, més litres de gasoil, i una Secció de Crèdit, entre 
altres. 

 
El Director General comenta tots els ajuts dels que es podria beneficiar la nova 
Cooperativa i que són molt importants. Entraria al Pla de Competitivitat del 2022, 2023, 
2024, 350.000 € a fons perdut i les inversions, la subvenció d’un 60 % a fons perdut. 
 
També està en estudi la fusió de dos Programes Operatius. S’està negociant amb el 
Departament d’Agricultura.  
El Director General comenta els detalls. 
Una fusió de OP entre AVECA i Grup Cooperatiu Fruits de Ponent, a nivell d’ajuts per 
reglamentació comunitària l’ajut per a totes les mesures i totes les línies passa al 60 %. 
Es necessitarà l’acompanyament de l’Administració.  
 

c. Informació trasllat a les noves oficines.  
Es confirma que probablement el proper 11/02/22 ja es podran traslladar a les noves 
oficines el Departament Financer i Promoció Agrària. 
 

5. Assumptes varis. No hi ha assumptes varis.  
 
No existint més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió quan són les 13:15 hores del dia 
abans assenyalat, de tot el qual i amb el vist i plau del President, jo el secretari en dono 
fe. 
 
Vistiplau 
EL PRESIDENT      EL SECRETARI  
CAMP D’ALCARRÀS I       RAMELL, SCCL 
SECCIÓ DE CRÈDIT, SCCL  
Benjamí Ibars Vitores      Josep Castells Gòdia  
 

 


